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ZARZĄD POWIATU 

TARNOBRZESKIEGO 

    

 

 

 
Protokół Nr 15 z posiedzenia Zarządu Powiatu Tarnobrzeskiego  

w dniu 23 czerwca    2021 r. 

 

 

W posiedzeniu Zarządu Powiatu udział wzięli: 

1. Jerzy Sudoł – Starosta Tarnobrzeski 

2. Jacek Rożek - Wicestarosta Tarnobrzeski 

3. Wojciech Gruszka – członek Zarządu 

4. Marian Grzegorzek – członek Zarządu 

5. Marek Ożga – członek Zarządu 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli :  Elżbieta Wojciechowska – Skarbnik Powiatu, 

Kazimierz Błasiak – Sekretarz Powiatu, 

 

Posiedzenie prowadził Starosta  Jerzy Sudoł wg nast. porządku: 

 

1. Przyjęcie  projektu uchwały budżetowej Powiatu w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2021 r. z autopoprawką. 

2. Przyjęcie opinii wyrażonych w uchwałach Rady Społecznej SPZ ZOZ w Nowej 

Dębie. 

3. Wyrażenie zgody na sprzedaż samochodu FIAT DUCATO w SPZ ZOZ w Nowej 

Dębie. 

4. Sprawy różne. 

 

Starosta udziela głosu Skarbnik Powiatu, która przedstawia  autopoprawkę  do projektu 

uchwały budżetowej. Autopoprawka zostaje przyjęta  5 głosami „za”. 

Sekretarz Powiatu przedstawia  projekty uchwał Zarządu dotyczące przyjęcia opinii Rady 

Społecznej SP Z ZOZ w Nowej Dębie. 

Zarząd kolejno jednogłośnie przyjmuje: 

 

- Uchwałę w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie zaciągnięcia przez SPZ ZOZ kredytu           

w rachunku bieżącym z limitem zadłużenia do 1 000 000,00 zł na okres do 31 grudnia 2021 r. 

Uchwała oznaczona Nr 15/53/2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

- Uchwałę w sprawie zbycia środka trwałego przez SPZ ZOZ  - samochód marki Fiat 

DUCATO o nr rej. RTA 10799 z roku 2009 i przebiegiem 500 tys. km. 

Uchwała oznaczona Nr 15/54/2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

- Uchwałę  w sprawie zakupu oraz przyjęcia na stan aparatury medycznej przez SPZ ZOZ. 

Uchwała oznaczona Nr 15/55/2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Sprawy  różne. 

W sprawach różnych rozpatrzono pismo Sołtysa Sołectwa Chmielów  z dnia  16 .06. 2021 r.   

w sprawie nieodpłatnego przekazania na rzecz sołectwa płyt chodnikowych pochodzących z 
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remontowanej części chodnika   ul. Kolejowej. Zarząd wyraził zgodę  na przekazanie płyt                   

z roz  biórki chodnika. 

Wobec wyczerpania   przyjętego porządku,     Starosta zamknął posiedzenie Zarządu w dniu   

23 czerwca 2021r.   

 

 

Na tym protokół zakończono.                         Zarząd Powiatu 

 

Protokołował                                             1. Jerzy Sudoł 

 

Kazimierz Błasiak                                           2. Jacek Rożek 

               

                                                                         3. Wojciech Gruszka 

                 

                                                                          4. Marian Grzegorzek 

                

                                                                           5. Marek Ożga  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

          

 

 

 


